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KOMISJA GOSPODARKI I KLIMATU                          

RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  
 

BRM.0012.42.2024.JB 
EOD:44603/2024/W 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Gospodarki i Klimatu 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 13 września 2024 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

(Nagranie – czas trwania nagrania 2 h 25 min 06 sek.) 
 

 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik do protokołu. 
 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Modernizacja zabytkowego budynku Przedszkola nr 8 przy ul. Bema 9 w Elblągu – informacja. 
3. Rewitalizacja kąpieliska miejskiego – informacja. 
4. Informacja dotycząca działalności Związków i Stowarzyszeń, do których należy Gmina Miasto 

Elbląg za rok 2023. 

5. Informacja o działalności i wynikach ekonomiczno-finansowych Spółek, w których Gmina Miasto 

Elbląg posiada udziały za rok 2023. 

6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

7. Sprawy bieżące. 

 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zaproponował zmianę porządku posiedzenia 
 

Wyniki głosowania: 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja wyraziła zgodę na zmianę porządku posiedzenia.  

 
 Porządek posiedzenia po zmianie: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 

3. Modernizacja zabytkowego budynku Przedszkola nr 8 przy ul. Bema 9 w Elblągu – informacja. 
4. Rewitalizacja kąpieliska miejskiego – informacja. 
5. Informacja dotycząca działalności Związków i Stowarzyszeń, do których należy Gmina Miasto 

Elbląg za rok 2023. 

6. Informacja o działalności i wynikach ekonomiczno-finansowych Spółek, w których Gmina Miasto 

Elbląg posiada udziały za rok 2023. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zaproponował w pkt. 2. Sprawy bieżące - kontynuację tematu 
dotyczącego budowy zbiornika retencyjnego w Elblągu przy ulicy Sybiraków.  
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Wyniki głosowania: 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja wyraziła zgodę na kontynuację tematu dotyczącego budowy zbiornika 

retencyjnego w Elblągu przy ulicy Sybiraków.  
 

 
 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
(czas trwania nagrania od 11 min 39 sek. do 11 min 54 sek.)   
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono.  
 

 
 

Ad. 2. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania 11 min 54 sek. do 55 min 35 sek.) 
 
1) Informację na temat budowy zbiornika retencyjnego w Elblągu przy ulicy Sybiraków przedstawił 

Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 

Powodzią i Suszą Piotr Kowalski. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 

Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Radna Karolina Śluz 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 
Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Radny Rafał Traks 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 

Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Radny Rafał Traks 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 
Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Radny Rafał Traks 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 

Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Radny Rafał Traks 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 

Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Radny Rafał Traks 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 
Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Dyrektor Zarządu Zlewni Wody Polskie w Elblągu Cezary Terech  

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 

Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Zastępca Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku ds. Ochrony Przed 
Powodzią i Suszą Piotr Kowalski 

   
  

2) Radny Rafał Traks zaproponował do planu pracy Komisji temat zagospodarowania Góry 

Chrobrego. 
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Głos zabrał Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 
 

 
3) Radna Karolina Śluz podniosła temat wyjazdu z ulicy Legionów w kierunku ulicy Królewieckiej. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radna Karolina Śluz 
• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Radny Rafał Traks 

 

4)  Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji. 
 

 
 

Ad. 3. Modernizacja zabytkowego budynku Przedszkola nr 8 przy ul. Bema 9 w Elblągu – 

informacja. 
(czas trwania nagrania 55 min 40 sek. do 1 h 02 min 17 sek.) 
 
Informację na temat modernizacji zabytkowego budynku Przedszkola nr 8 przy ul. Bema 9 w Elblągu 

przedstawił Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

  
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat modernizacji 
zabytkowego budynku Przedszkola nr 8 przy ul. Bema 9 w Elblągu. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
 

 
Ad. 4. Rewitalizacja kąpieliska miejskiego – informacja. 
(czas trwania nagrania od 1 h 02 min 18 sek.  do 1 h 06 min 57 sek.) 

 

Informację na temat rewitalizacji kąpieliska miejskiego przedstawił Dyrektor Departamentu Inwestycji 
Grzegorz Przygoda. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda 
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• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Grzegorz Przygoda 

 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat rewitalizacji kąpieliska 

miejskiego. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

 
 

 

Ad. 5. Informacja dotycząca działalności Związków i Stowarzyszeń, do których należy 

Gmina Miasto Elbląg za rok 2023. 

(czas trwania nagrania 1 h 06 min 58 sek. do 1 h 10 min 26 sek.) 
 

Informację dotyczącą działalności Związków i Stowarzyszeń, do których należy Gmina Miasto Elbląg za 

rok 2023 przedstawiła Kierownik Referatu ds. funduszy unijnych i rozwoju Beata Dziuba.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dotyczącą działalności 

Związków i Stowarzyszeń, do których należy Gmina Miasto Elbląg za rok 2023. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
 
 
 
Ad. 6. Informacja o działalności i wynikach ekonomiczno-finansowych Spółek, w których 

Gmina Miasto Elbląg posiada udziały za rok 2023. 

(czas trwania nagrania 1 h 10 min 30 sek. do 1 h 35 min 10 sek.) 
 
 
Informację o działalności i wynikach ekonomiczno-finansowych Spółek, w których Gmina Miasto Elbląg 

posiada udziały za rok 2023 przedstawił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski.  
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję.  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Radny Rafał Traks 
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• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radna Małgorzata Adamowicz 

• Radny Rafał Traks 

 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację o działalności i wynikach 

ekonomiczno-finansowych Spółek, w których Gmina Miasto Elbląg posiada udziały za rok 
2023. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   
 
 

 
 

Ad. 7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 
Miejskiej. 

(czas trwania nagrania 1 h 35 min 13 sek. do 2 h 23 min 46 sek.) 
 
 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  
od opłat rocznych za nieruchomość oddaną w trwały zarząd Placówce Opiekuńczo - 

Wychowawczej nr 6 w Elblągu - DRUK NR 10/IV  

 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty od opłat rocznych za nieruchomość oddaną w trwały zarząd Placówce 
Opiekuńczo - Wychowawczej nr 6 w Elblągu - DRUK NR 10/IV. 
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2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu użytkowania 

wieczystego ustanowionego na nieruchomości gruntowej położonej w Elblągu przy ul. 
Lubranieckiej 10a - DRUK NR 11/IV 

 
 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przedłużenie okresu użytkowania wieczystego ustanowionego na nieruchomości 

gruntowej położonej w Elblągu przy ul. Lubranieckiej 10a - DRUK NR 11/IV. 
 

 

 
3) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych Gminy Miasto Elbląg oddanych w użytkowanie wieczyste oraz 
szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych - DRUK NR 12/IV  

 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc. 

 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk 

• Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 

przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych Gminy Miasto Elbląg oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 
gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych - DRUK NR 12/IV.  

 
Głos zabrała Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc. 
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4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg 

wkładu niepieniężnego (aportu) do Elbląskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 13/IV  

 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie przez Gminę Miasto Elbląg wkładu niepieniężnego (aportu) do Elbląskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - DRUK NR 
13/IV. 

 
 

 
 

Projekt uchwały na DRUKU  14/IV i 15/IV omówiła Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki 

Nieruchomościami Beata Kunc. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
 

 
5) Projekt uchwały w sprawie zwrotu udzielonej bonifikaty - DRUK NR 14/IV 

 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwrotu udzielonej bonifikaty 
- DRUK NR 14/IV. 

 

 
 

6) Projekt uchwały w sprawie zwrotu udzielonej bonifikaty - DRUK NR 15/IV 
 

Komisja odstąpiła od opiniowania projektu uchwały na DRUKU 15/IV, z uwagi na pozytywną opinię dla 

projektu uchwały na DRUKU NR 14/IV.  

 

Głos zabrała Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska.  
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7) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

strefy rozwojowej Modrzewiny Północ w Elblągu - DRUK NR 27/IV 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu planowania Przestrzennego Sylwia Drewek.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Wiceprezydent Miasta Katarzyna Wiśniewska 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego strefy rozwojowej Modrzewiny Północ w Elblągu - 

DRUK NR 27/IV. 
 

 
8) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości Gminy Miasto Elbląg oraz ich wydzierżawiania 
lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony 

- DRUK NR 16/IV 

 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Sprzedaży i Gospodarki Nieruchomościami Beata Kunc. 

 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości Gminy Miasto Elbląg 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na 

czas nieoznaczony - DRUK NR 16/IV. 
 

 
 

9) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dobrowolne umorzenie bez 

wynagrodzenia udziałów Gminy Miasto Elbląg w spółce Zarząd Komunikacji Miejskiej 
w Elblągu spółka z ograniczoną odpowiedzialnością poprzez obniżenie kapitału 

zakładowego - DRUK NR 17/IV 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 
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Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dobrowolne umorzenie bez wynagrodzenia udziałów Gminy Miasto Elbląg w spółce Zarząd 

Komunikacji Miejskiej w Elblągu spółka z ograniczoną odpowiedzialnością poprzez 

obniżenie kapitału zakładowego - DRUK NR 17/IV. 
 

 
 

10) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Miasto Elbląg - DRUK NR 18/IV 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 
 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Rafał Traks  

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski  

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski  
  

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Elbląg - DRUK NR 
18/IV.  

 
 

 

11) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi - 

DRUK NR 19/IV 

 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi - DRUK NR 19/IV. 

 
12) Projekt uchwały w sprawie Regulaminu Cmentarzy Komunalnych w Elblągu - DRUK 

NR 20/IV 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk zgłosił wniosek o zmianę Regulaminu Cmentarzy Komunalnych  

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński  

• Radny Rafał Traks 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Radny Sebastian Czyżyk-Skoczyk 

• Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski 

• Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński 

• Radny Rafał Traks  

   
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zamknął dyskusję. 

 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński poddał pod głosowanie wniosek Komisji do Prezydenta Miasta 

Elbląg o wprowadzenie autopoprawki w projekcie uchwały w sprawie Regulaminu Cmentarzy 

Komunalnych w Elblągu - DRUK NR 20/IV i nadanie brzmienia w rozdziale 2. par. 2 ust. 1 zdaniu 
czwartemu: „Zasada ta nie obowiązuje w dniach 30-31 października, 1 i 2 listopada”. 

 

Komisja przyjęła wniosek.  
 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Regulaminu Cmentarzy 
Komunalnych w Elblągu - DRUK NR 20/IV. 

 
 

 

13) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dobrowolne umorzenie bez 
wynagrodzenia udziałów Gminy Miasto Elbląg w spółce Tramwaje Elbląskie Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością poprzez obniżenie kapitału zakładowego - DRUK NR 
21/IV 

 
Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Gospodarki Miasta Dariusz Ostrowski. 

Wyniki głosowania: 
 

Za – 6 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknął dyskusję. 

 
 

 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dobrowolne umorzenie bez wynagrodzenia udziałów Gminy Miasto Elbląg w spółce 
Tramwaje Elbląskie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością poprzez obniżenie kapitału 

zakładowego - DRUK NR 21/IV. 

 
 

 
14) Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia wykonania zabiegów pielęgnacyjnych  

w obrębie pomnika przyrody Nr 20/1998 - DRUK NR 22/IV 
 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Departamentu Kształtowania Środowiska Aleksandra Tykarska.  
 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

 
Wyniki głosowania: 
 

Za – 5 

Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uzgodnienia wykonania 

zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie pomnika przyrody Nr 20/1998 - DRUK NR 22/IV.  
 

 
 

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Tomasz Budziński zakończył 
posiedzenie.  

 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Gospodarki i Klimatu stanowi załącznik do protokołu.  
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 

 
                                        Przewodniczący Komisji 

 
                                                

     Tomasz Budziński 
 

 
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska  


